

香港特別行政區政府  
**THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG  
 SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION**

二零.....年.....月份經由郵政寄出與收到貨物之統計  
 STATISTICS OF GOODS SENT AND RECEIVED BY POST

FOR THE MONTH ENDING ..... 20 .....

寄出包裹 PARCELS AND PACKETS DESPATCHED	數目 Number	
	港幣價值 Value HK\$	
收到包裹 PARCELS AND PACKETS RECEIVED	數目 Number	
	港幣價值 Value HK\$	

- NOTES: (1) For commercial transactions only (exclude samples, free gifts) and the contents of each parcel/postal packet are valued at less than HK\$4,000.
- (2) Any parcel/postal packet the contents of which are valued at HK\$4,000 or over is subject to lodgement of import/export/re-export declaration and payment of imports and exports declaration charge.
- (3) The information provided herein will only be used for statistical purpose and will not be disclosed to any parties.

.....  
 商號圖章 / 名稱  
*Firm's Chop/Name*

地址 .....  
*Address*

電話 .....  
*Tel. No.*

SEAL WITH GLUE. DO NOT USE STAPLES

請用膠水封口，切勿使用釘書機。

請在此處摺疊 SECOND FOLD HERE

香港灣仔港灣道十二號

灣仔政府大樓十七樓

政府統計處

貿易分類組收

CENSUS AND STATISTICS DEPARTMENT,

TRADE CLASSIFICATION SECTION,

WANCHAI TOWER,

17<sup>th</sup> FLOOR,

12 HARBOUR ROAD, WAN CHAI,

HONG KONG

請在此貼郵票  
PLACE  
STAMP HERE

註：(1) 祇以商業交易為限（樣本及禮物除外）及每件包裹內之貨物總值乃少於港幣四千元者。

(2) 如每件包裹內之貨物總值為港幣四千元或以上者，則必須用入口、出口或轉口報關表格填報並繳納出口貨品報關費。

(3) 你在表格上所提供的資料，只會用作統計用途，不會向任何人士透露。